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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Johan Permentier , Rutger Smith, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Geert Verdoodt, Jos Jacobs, Patrick Van Waes, Ludwig Peetroons 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 25/8 

Het verslag van 25 augustus wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

2.1 Evaluatie Zomer 

Zonder in detail te treden, geeft Rutger een duidelijk overzicht van de afgelopen atletiekzomer wat 
betreft internationale kampioenschappen. 
 
Mieke onderbreekt Rutger kort om een punt van de RVB KBAB aan te halen omtrent het WK U20 
(Cali). De Franstalige leden hadden bedenkingen bij 2 atleten die volgens hen reeds op voorhand 
geblesseerd waren en toch in de selectie zaten en waarvoor er naar hun zeggen ‘overbodige’ uitgaven 
waren. 
Rutger betwist dit zeker. Er was slechts lichte twijfel bij één van de atleten vooraf en hij kreeg het 
voordeel van de twijfel. Rutger is van mening dat vormbehoud zeker gehanteerd mag worden in de 
toekomst maar dan zeker voor atleten van beide liga’s. Hij voegt er nog aan toe dat de 
delegatieleider zijn taak daar nauwelijks heeft uitgevoerd. 
 
WK Eugene: prima qua prestaties. De selectiecriteria en het “laattijdig opvissen” van atleten moet de 
selectiecommissie zeker eens evalueren. Deze atleten konden niet meer degelijk ingelicht worden, 
hadden geen degelijke voorbereiding e.d. Met andere woorden: allesbehalve ideaal. Ook het ‘gejaag’ 
naar limieten kort voor het kampioenschap is niet oké. 
Een kampioenschap over 9 tijdzones is sowieso een hele beproeving. Dit in combinatie met een EK is 
voor veel atleten moeilijk gebleken. 
Op deze combo hadden enkele coaches wat scherper moeten (durven) reageren. 
 
EK Munchen: Verschillende (financiële) zaken die op voorhand in orde gebracht hadden moeten 
worden, bleken niet in orde. Rutger heeft dit ter plaatse allemaal zélf moeten regelen. 
Qua prestaties was dit kampioenschap ondermaats. 
 

2.2 Status dossier SV 

Dit zit momenteel in het laatste stadium, beslissing wordt genomen in december. 
De subsidieaanvraag is ingediend. Hopen op iets meer dan vorig jaar maar er zijn geen garanties. 
 

2.3 Nieuwe topsportstructuur 

Rutger wil graag een nieuwe topsportstructuur opstarten. Er werd 8 jaar geleden gestart met enkele 
kwaliteitsmanagers om het werk van de topsportcoördinator meer te verdelen. Rutger is nu vragende 
partij om een nieuwe structuur te implementeren waarbij hij meer tijd heeft om zijn taak in het veld 
naar behoren uit te voeren en een deel administratie kan uitbesteden. 
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Daarom is het voorstel om een (administratief) medewerker Topsport in het leven te roepen. Deze 
zou wel 100% te bekostigen zijn door ons (geen subsidie). Daarnaast zou er ook een ‘Program 
Manager’ zijn die als taak heeft alle coaches in dezelfde richting te doen kijken. Hierbij denkt hij aan 
Fernando. 
De driehoek van Rutger, Owen (U20) en Fernando tekent de grote lijnen uit. 
De kwaliteitsmanagers blijven nog steeds in de technische directie maar dan niet meer onder die 
functie maar wel als ‘Head Coach’. 
 
Mieke vindt het een prachtig idee, alleen moet het financieel verantwoord zijn. Aan Michael en 
Rutger om die oefening te maken. 
Peter is van mening dat Rutger het hoofd is van Topsport en dat het aan hem is om een team samen 
te stellen in een structuur die voor hem zo efficiënt mogelijk werkt. Als dit alles budgettair te 
verantwoorden is, zoveel te beter. 
De Raad van Bestuur gaat akkoord met deze interne verandering. 
 

3 STRATEGIE 

3.1 Debriefing strategische dag/planning next step 

Afgelopen donderdag ging de strategische dag door. Dit was een zeer productieve en interessante 
dag! 
In oktober wordt feedback gegeven naar de werkgroepen qua visie en doelstellingen. Daarna 
(nov/dec/jan) wordt dit gecommuniceerd naar de clubs. 
Erik benadrukt dat men niet te laat mag communiceren in functie van financiële update. 

4 DEBRIEFING RVB KBAB 

Voorafgaand aan deze vergadering, was er RVB van de KBAB: 
 Sanctie bij niet-dragen van clubkledij. Piste: sowieso verplicht om clubkledij te dragen zowel 

tijdens de wedstrijd als op het podium. Buiten stadion: er kan een afwijking qua 
club/wedstrijdkledij vooraf aangekondigd worden door de club aan de federatie. Indien 
dáárvan afgeweken wordt, volgt er een diskwalificatie (= geen rangschikking, geen medaille, 
geen titel, geen geld,…) De LBFA leden van de KBAB wilden de sanctie in eerste fase 
toepassen op de Kampioenschappen om te evalueren hoe het werkt. 

 BK A.C.: Koning Boudewijnstadion is in 2023 opnieuw niet beschikbaar. Er zal een oproep 
gedaan worden naar de clubs waarbij men een bod doet voor de organisatie. 

 RCG heeft een aanvraag ingediend om het BK Halve Marathon te organiseren voor de komende 
3 jaar (2023-2024-2025). Er moet nog een insteekbedrag overeengekomen worden maar er is 
alvast een akkoord over het principe. 

 KBAB-website: zou de enige link mogen zijn naar de Federale Kalender. (moet er ook op 
komen: nationale reglementen en lastenboeken). 

 
 
 

5 EVALUATIE VOORBIJE NATIONALE KAMPIOENSCHAPPEN 

 BK Werpvijfkamp (ACW): bemerking omtrent tegelijkertijd werpen in 2 richtingen 
 BK Meerkampen (AVMO): probleem bij polsstok en rond het tijdschema (hoog) door de vele 

atleten 
 BK Cad/Sch: (LEBB): probleem bij de hordenfinale 110mH Sch-M (initieel werd een atleet 

opgevist voor de finale maar net voor de start werd deze er alsnog uitgehaald). Probleem met 
het wifi-materiaal van de VAL. Héél mooi podium! Algemeen tevreden over de samenwerking 
tussen club en jury. Conclusie om mee te neme naar andere kampioenschappen: Voor 
livestream en timing moeten er 2 aparte teams zijn! Er ontbrak wel een tribune zoals 
voorzien in het lastenboek. 

 BK Estafetten (DCLA): goede organisatie behalve probleem met de timing (iemand die tegen 
de paal met het ‘oogje’ was gebotst) … Op te nemen in lastenboek BK Estafetten: een 2de 
klok te voorzien aan de 200m. Voorstel om in de toekomst 6 medailles te voorzien per ploeg 
in plaats van 4. 

 BK Jun/Bel (KKS): mooie piste, goede organisatie maar wel weinig beschutting. Locatie van 
het podium kon beter. Dit terrein komt zeker ook in aanmerking voor andere 
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kampioenschappen in de toekomst. Tijdschema was niet ideaal voor het verhuizen van 
materiaal van speer naar discus en terug. 

 KVV Masters: “medaillefestival” 
 
Er zal een schrijven gericht worden aan al deze organisatoren! (door Josefien) 

6 SAMENSTELLING VCJ: 2 VACATURES 

Bij het herbekijken van het Intern Reglement werd de structuur van het PC(J) verandert waardoor er 
2 vrije plaatsen komen in het VCJ. Patrick VC zal bovendien ook stoppen als voorzitter VCJ omdat hij 
ook voorzitter BC Competitie is en dit niet combineerbaar is. 
Er zijn dus 2 vacante plaatsen. 
 

7 HERVORMING WERKGROEP JURY 

Patrick stelt kort nog de “key points” voor. 
Deze zijn positief ontvangen en de RvB heeft formeel zijn goedkeuring gegeven om alles in praktijk te 
brengen vanaf 1 november 2022. 
 
De nadruk werd gelegd op: 
De gespreide promotiekansen (lopen, werpen, springen) voor juryleden naar het nieuwe niveau 3. 
De problematiek van de huidige juryleden niveau 1 die enkel op eigen terrein jureren maar wel naar 
niveau 2 zullen overgeheveld worden met als voorwaarde dat zij bij niet presteren buiten de eigen 
club nadien naar niveau 1 zullen “degraderen”. 
De gevolgen van dit laatste voor het quota van de juryleden per club. 
 

8 VLUCHTELINGEN SEIZOEN 2023: GRATIS? 

In 2022 werd de maatregel genomen om vluchtelingen uit Oekraïne gratis aan te sluiten. 
Voorstel om voor seizoen 2023 alle vluchtelingen gratis aan te sluiten. 
RVB gaat akkoord. 
 

9 FEEDBACK COMMISSIES 

9.1 BC Competitie 

De BC Competitie komt morgen samen. 
 

9.2 BC Jeugd 

Er is een onderhoud geweest op 12 september over de hervorming bij de BVV Pup/Min waarbij 
gekozen werd om de M en V samen te voegen op 1 dag. Atleten mogen dan deelnemen aan max. 2 
disciplines en estafetten. Enkel bij Hoog en Ver zou er een maximum komen op atleten per club.  
De vraag werd gesteld om dit in hetzelfde weekend te plannen als de BVV Cad/Sch. Dit wordt nu 
bekeken. Het tijdschema zal bijgewerkt worden om alles binnen 7uur te kunnen afronden. 
Details na te lezen in het verslag van de BC Jeugd. 
Volgende vergadering zal vooral gaan omtrent het beleid voor de Pup/Min-wedstrijden. 
 

9.3 BC Recreatie 

Geert Verdoodt is verontschuldigd. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 24 oktober 
 28 november 
 19 december (17u KBAB / 19u VAL) 

 
 

11 VARIA 
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 Mieke Seminck: kreeg een vraag om opnieuw de mogelijkheid te bieden aan de atleten om 
ook daginschrijvingen toe te laten. 
> Iedereen is sowieso voorstander van de verplichte voorinschrijvingen. Bovendien worden de 
inschrijvingen vaak de avond voordien afgesloten dus kunnen de atleten nog ‘lastminute’ 
inschrijven. Voor de indoor zal het vaak ‘volzet’ zijn enkele dagen op voorhand. 
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